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Protokół LXXI sesji 
Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 29.04.2024 r. 
~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 
w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 
 
Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 12.27.  
 
Radny nieobecny usprawiedliwiony: 
- radny M. Broda 
  
Radny nieobecny nieusprawiedliwiony: 
- radny T. Krupa 
  
Radni nieobecni w trakcie: 
- radna E. Pantol obecna na sesji od godz. 10.21, 
- radna Agnieszka Wilk obecna na sesji od godz. 10.05. 

 
Uwaga: 

Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie  
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b) Całość dyskusji oraz poruszane problemy 
nagrane zostały w wersji z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: https: 
//szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2024/ LXXI 
sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 29.04.2024 r. 

 
1. Otwarcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pan Adam Motyka 

otworzył LXXI sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka Burmistrza Szczawna-Zdroju,  

    - Pana Marka Ćmikiewicza Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

- Pana Marcina Lernera Prezesa Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A., 

- Pana Michała Bobowca Prezesa Dolnośląskiej Agencji Rozwoju 
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Regionalnego S.A., 

- Panią Katarzynę Prociak Dyrektora Departamentu Sprzedaży i Rozwoju 

Biznesu Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” 

Sp.z o.o., 

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Radnych, Mieszkańców 

Szczawna- Zdroju.  

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 12 

radnych było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy są wnioski, które 

radni chcieliby zgłosić. 

 

   Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

   że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

 
3. Informacja Prezesa Dolnośląskiej Agencji Rozwoju Regionalnego 

S.A. o uzyskanych wynikach przez spółkę za 2023 r. 
 
A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej jeszcze raz powitał Pana 
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Michała Bobowca Prezesa Dolnośląskiej Agencji Rozwoju Regionalnego 

S.A. 

 

Głos zabrał Pan Prezes. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
4. Informacja Marszałka Województwa Dolnośląskiego na temat 

remontu kapitalnego w Zakładzie Przyrodoleczniczym 
w Szczawnie-Zdroju oraz przedstawienie przez Prezesa 
Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. informacji na temat sytuacji 
ekonomicznej spółki. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że zostało 

przesłane zaproszenie Panu Marszałkowi na dzisiejszą sesję. 

Jednak na sesji Pan Marszałek nie był obecny. 

 

Następnie Przewodniczący przywitał jeszcze raz Pana Marcina Lernera 

Prezesa Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S. A. 

 

Pan Prezes zabrał głos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Pan Prezes, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Burmistrz Pan 

Marek Fedoruk, radna E. Pantol. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 
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5. Informacja dotycząca planów współpracy Gminy z Wałbrzyską 
Specjalną Strefą Ekonomiczną Invest-Park w zakresie dwóch 
działek inwestycyjnych przy ul. Szczawieńskiej w Szczawnie- 
Zdroju. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka przywitał jeszcze raz Panią 

Katarzynę Prociak Dyrektora Departamentu Sprzedaży i Rozwoju Biznesu 

Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” Sp. z o.o., 

  

Następnie Pani Dyrektor zabrała głos. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
 

6. Analiza uzyskanych dochodów w 2023 r. ze sprzedaży majątku 
Gminy Szczawno-Zdrój. 

 
Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 
Głos zabrała Pani Kierownik Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Pani Kierownik, Burmistrz 

Pan Marek Fedoruk. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
7. Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych 

prowadzonych przez Gminę w 2023 r. 
 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 4 do 
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niniejszego protokołu. 
 
Głos zabrała Kierownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
 

8. Informacja nt. realizacji wniosków radnych ujętych w budżecie 
na 2024 rok. 
 
Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Głos zabrał Burmistrz Pan Marek Fedoruk. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 

2024 r. 
 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji 

dnia 25 marca 2024 r.  

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 2024 r.  

 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brał radny M. Broda i radny T. Krupa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 
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10. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

 
Protokoły: z Komisji Uzdrowiskowej z dnia 23.04.2024 r., 

z Komisji Rewizyjnej z dnia 23.04.2024 r., z Komisji Spraw Obywatelskich 

z dnia 23.04.2024 r., z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

24.04.2024 r., z Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

24.04.2024 r., zostały załączone do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
11. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 
 
Sprawozdanie  Burmistrza  Szczawna-Zdroju  z  działalności  w okresie        

   między sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 6 

   do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 
     Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 
  
     Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 
     Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem       

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 
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Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda 

i radny T. Krupa. 

 
  Projekt  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy  Finansowej 

  Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7 do niniejszego      

     protokołu, uchwała w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej    

  Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7a do niniejszego     

     protokołu. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

     do następnego punktu obrad. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 
 
  Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 
  
  Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 
  
  Pani Skarbnik przedstawiła także autopoprawkę. 
 
  Przewodniczący zaprosił do dyskusji w sprawie autopoprawki. 
 
  Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

  autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na     

  rok 2024. 

 

  Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok    

  2024 r. została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-  0,   

  wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych,     

  w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radny 

  T. Krupa. 

 
   Przewodniczący zaprosił do dyskusji dotyczącej uchwały w sprawie     
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    zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz z autopoprawką. 
 
   Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem   

   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 wraz  

   z autopoprawką. 

 

    Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 r. wraz 

    z autopoprawką została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13,     

    przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania-   

    13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radny 

    T. Krupa. 

 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, autopoprawka 

stanowi załącznik nr 8a do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 8b do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od 
nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących działalność 
gospodarczą na terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy 
de minimis. 
 
Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 
    Przedmiotowy   projekt   uchwały   przedstawił   Pracownik   Wydziału        

    Finansowego. 

 
    Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zwolnień  z  podatku  od  nieruchomości  dla     
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       przedsiębiorców prowadzących  działalność  gospodarczą  na 

       terenie Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis. 

 
       Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości dla 

       przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na terenie 

       Gminy Szczawno-Zdrój w ramach pomocy de minimis  została  podjęta 

       jednogłośnie w głośnie w głosowaniu: za- 10,  przeciw- 0,  wstrzymało   

       się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 10 radnych, 

       w głosowaniu udziału nie brali: radny  M. Broda,  radny  T. Krupa,     

       radna  E.  Pantol, radna A. Pisarska, radna A. Wilk. 

 
Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na terenie 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

dla przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na terenie 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 9a do niniejszego 

protokołu. 

 
      Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do      

      następnego punktu obrad. 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 
 

     Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 
 
     Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
 
     Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem          

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie 
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w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda i radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 

Uzdrowiskowej    Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój stanowi załącznik 

nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy amfiteatru 

w Szczawnie-Zdroju. 
 

Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szczawna-

Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, Burmistrz Szczawna-

Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Następnie odbyło się głosownie  nad podjęciem uchwały 

w sprawie nadania nazwy amfiteatru w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy amfiteatru w Szczawnie-Zdroju 

została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 11, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu- 2, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda i radny T. Krupa. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy amfiteatru w Szczawnie- 
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Zdroju stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała 

     w sprawie nadania nazwy amfiteatru w  Szczawnie-Zdroju  stanowi     

załącznik nr 11a do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-
Zdroju. 

 
Ww. projekt uchwały został załączony do eRADY. 

 
Pan Marek Fedoruk Burmistrz Szczawna-Zdroju zabrał głos. 

 
Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi Turysty 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się 

od głosu- 0, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radny 

T. Krupa. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi 

Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 12a do niniejszego 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
18. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
 

Radny A. Sikoń zadał pytanie związane z amfiteatrem leśnym, który 

jest nowym obiektem- zgłosił, że ludzie zwracają uwagę na zacieki, 

które pojawiły się na drewnie konstrukcyjnym. Radny zapytał czy jest 

to efekt naturalny czy też należy zapytać o tą sytuację wykonawcy. 

Burmistrz Pan Marek Fedoruk poinformował, że zostały zauważone te 

zacieki, zgłoszono to wykonawcy, który to kontroluje. Głos zabrał 

także Pan Marek Ćmikiewicz Zastępca Burmistrza. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zgłosiła, że podpory w amfiteatrze, 

które nie są pod zadaszeniem nie mają koloru drewna. Radna 

poprosiła, by zwrócić na to uwagę.  

Zastępca Burmistrza zabrał głos i poinformował, że ten obiekt jest cały 

czas w okresie gwarancji oraz konstrukcja jest zabezpieczona 

w sposób właściwy i taki, który pozwoli na długoletnie użytkowanie. 

Jednak jest to okres, kiedy bardzo dokładnie obserwujemy ten obiekt. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
19. Informacje i komunikaty. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka wygłosił krótkie 

przemówienie i podziękował za współpracę podczas kadencji 2018-

2024.  

Głos zabrał także Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju Pan Marek Fedoruk także serdecznie 

podziękował wszystkim za współpracę. 

Głos zabrali także: radny A. Sikoń oraz Pan Marek Ćmikiewicz 

Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił 

wszystkich radnych, którzy nie złożyli do tej pory oświadczeń 

majątkowych za rok 2023 wraz z kopią swojego zeznania o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni: 

- o złożenie tej dokumentacji w 2 egzemplarzach w Biurze Rady 

Miejskiej do dnia 30.04.2024 r. 

 

20. Zamknięcie obrad. 
 
Na tym Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął LXXI sesję 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod linkiem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 
 
 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdzili:  Sesji przewodniczył: 
   Maja Rutowska            Agnieszka Pisarska       Adam Motyka  
     Adam Motyka     
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW: 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad. 

3. Analiza uzyskanych dochodów w 2023 r. ze sprzedaży majątku Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

4. Informacja dotycząca remontów, zasobów komunalnych prowadzonych 

przez Gminę w 2023 r. 

5. Informacja nt. realizacji wniosków radnych ujętych w budżecie na 2024 

rok. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju w okresie między sesjami. 

7. -12a. Projekty uchwał i uchwały. 

13. Link do nagrania obrazu i dźwięku: 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 

 

 


